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P r o t o k ó ł  N r  II/18   

 

     z II sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego odbytej w dniu  07 grudnia 2018 

r. w Powiatowym Centrum, Kultury, Sportu i Rekreacji w ul. Dolna 41                                                  

w godz. od 11:00 – 16.30. 

 

Ustawowa liczba radnych       - 19 

Stan faktyczny radnych         -  19 

Obecnych na sesji radnych   -  17 

 

Obecni na sesji radni: 

1. Chwiałkowska Katarzyna  
 

2. Filipowski Tomasz Bonifacy  
 

3. Iwaniuk Hanna Elżbieta  
 

4. Łabędzki Marcin  
 

5. Mazurkiewicz Dawid Krzysztof  
 

6. Mielczarek-Sójka Ewa  
 

7. Nowak Krzysztof Jan  
 

8. Pawłowska Joanna Krystyna  
 

9. Piotrowski Zbigniew  
 

10. Półgrabia Tomasz Czesław 
 

11. Rychlik Wojciech Marek  
 

12. Solarek Romuald 
 

13. Szuster Stanisław 
 

14. Warchlewski Piotr Dariusz 
 

15. Włodarczyk Grzegorz 
 

16. Ziółkowska Jadwiga Anna  
 

17. Ziółkowski Tomasz Jacek  
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Nieobecny: 

Paweł Mataśka, 

Andrzej Dutkiewicz. 

 

Punkt 1 

Otwarcie obrad II sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego                                             

i stwierdzenie prawomocności obrad przez Przewodniczącego Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

 

Otwarcia II sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego dokonał 

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski witając Radnych i przybyłych gości. 

Stwierdził, iż na sali jest obecnych 17 Radnych (na faktyczny stan 19) wobec czego 

wszystkie podjęte na sesji uchwały będą prawomocne i obowiązujące. 

 

Punkt 2 

Przyjęcie protokołu z I sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Rada Powiatu 15 głosami za, przy 2 wstrzymującymi się przyjęła protokół z I sesji 

Rady Powiatu Zduńskowolskiego.  

 

Punkt 3 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie II sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.  

2. Przyjęcie protokołu z I sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

3. Ustalenie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego oraz określenia zakresu ich działania. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia składu liczbowego i powołania Komisji 
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Programowo-Budżetowej Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia składu liczbowego i powołania Komisji  

Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia składu liczbowego i powołania Komisji 

Ogólnospołecznej Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania przedstawicieli Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie diet radnych powiatu zduńskowolskiego.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia dla Starosty Zduńskowolskiego.  

14. Interpelacje i zapytania Radnych.   

15. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

16. Sprawy różne. 

17.Zakończenie II sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poinformował, że wpłynął do niego wniosek 

o rozszerzenie porządku obrad pkt; „Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR 

XXXVIII/91/17 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2018”. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 17 głosów „za”) przyjęła powyższy wniosek.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 17 głosów „za”) przyjęła porządek obrad po 

zmianach.  

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski do komisji uchwał zaproponował: 

 

1. Radnego Dawida Mazurkiewicza – Przewodniczący, 

2. Radnego Krzysztofa Nowaka - członek, 

3. Radną Joannę Pawłowską- członek. 
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Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 17 głosów „za”)  przyjęła powyższy skład 

Komisji.  

 

Punkt 5 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego oraz określenia zakresu ich działania. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków przedstawił projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 17 głosów za) podjęła Uchwałę Nr II/6/18                         

w sprawie powołania stałych Komisji Rady Powiatu Zduńskowolskiego oraz 

określenia zakresu ich działania. 

 

Punkt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk do składu Komisji Rewizyjnej zgłosiła kandydatury: 

1/ Radnej Joanny Pawłowskiej, 

2/ Radnego Grzegorza Włodarczyka. 

 

Kandydaci wyrazili zgodę.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz w imieniu Klubu PiS zgłosił kandydatury: 

1/ Radnego Zbigniewa Piotrowskiego, 

2/ Radnego Dawida Mazurkiewicza. 

 

Kandydaci wyrazili zgodę.  

 

Etatowy Członek Zarządu Marcin Łabędzki zgłosił kandydaturę radnego Stanisława 



5 

Szustera.  

 

Radny wyraził zgodę. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał ile osób może liczyć komisja?  

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że zgodnie ze statutem powiatu 

Komisja Rewizyjna liczy 4 osoby.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz wycofał swoją kandydaturę.  

 

Radca prawny Magdalena Szablewska-Gmerek poinformowała, że zgodnie ze 

statutem w skład komisji rewizyjnej wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich 

klubów, z wyjątkiem radnych pełniących funkcje w zarządzie.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz poinformował, że nie otrzymał informacji ile jest klubów w 

radzie powiatu. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poinformował, że oficjalnie na piśmie został 

zgłoszony jeden klub tj. Klub PiS.  

 

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał co w sytuacji, gdy na dzień dzisiejszy zgłoszony 

został tylko jeden klub.  

 

Radca prawny Magdalena Szablewska-Gmerek poinformowała, że zasady tworzenia 

klubów radnych reguluje statut powiatu „Utworzenie klubu radnych należy złościć 

Przewodniczącemu rady w ciągu 30 dni od dnia zebrania założycielskiego”.  

Odnośnie składu komisji rewizyjnej zgodnie ze statutem oraz z ustawą o 

samorządzie powiatowym „W skład komisji rewizyjnej wchodzą radni, w tym 

przedstawiciele wszystkich klubów, z wyjątkiem radnych pełniących funkcje w 

zarządzie”. Ważne jest tutaj spełnienie wymogu przedstawicielstwa.  

 

Radny Zbigniew Piotrowski poprosił o odczytanie zapisu z ustawy. 
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Radca prawny Magdalena Szablewska – Gmerek  odczytała zapis z ustawy: 

art.16. 2.  „W skład komisji rewizyjnej wchodzą radni, w tym przedstawiciele 

wszystkich klubów, z wyjątkiem radnych pełniących funkcje, o których mowa w art. 

14 ust. 1, oraz będących członkami zarządu. 

art. 14 ust. 1 „Rada powiatu wybiera ze swego grona przewodniczącego i jednego 

lub dwóch wiceprzewodniczących bezwzględną większością głosów w obecności co 

najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. Co oznacza, że w 

skład komisji Rewizyjnej nie może wchodzi przewodniczący oraz 

wiceprzewodniczący.  

 

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski zarządził głosowanie zgłoszonych  

kandydatur. 

 

Głosowanie nad kandydaturą radnej Joanny Pawłowskiej o składu Komisji 

Rewizyjnej z funkcją przewodniczącego. 

 

Głosowanie: 

Za -  15 głosów, 

Przeciw – 0 głosów, 

Wstrzymujących się 2 – głosy.  

 

Głosowanie nad kandydaturą radnego Grzegorza Włodarczyka do składu Komisji 

Rewizyjnej: 

Głosowanie 

Za -   14 głosów, 

Przeciw –  0 głosów, 

Wstrzymujących się – 3 głosy.  

 

Głosowanie nad kandydaturą radnego Zbigniewa Piotrowskiego do składu Komisji 

Rewizyjnej: 

Głosowanie 

Za -   14 głosów, 

Przeciw –  0 głosów, 

Wstrzymujących się – 2 głosy.    
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1 osoba nie wzięła udziału w głosowaniu. 

 

Głosowanie nad kandydaturą radnego Stanisława Szustera do składu Komisji 

Rewizyjnej: 

Za -   15 głosów, 

Przeciw –  0 głosów, 

Wstrzymujących się – 2 głosy.  

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków przedstawił projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 17 głosów) podjęła Uchwałę Nr II/7/18 w 

sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego.  

 

Radca prawny Magdalena Szablewska- Gmerek poinformowała, że zgodnie z art. 

16a ustawy o samorządzie powiatowym:  

1.  Rada powiatu rozpatruje: skargi na działania zarządu powiatu i powiatowych 

jednostek organizacyjnych; wnioski oraz petycje składane przez obywateli; w tym 

celu powołuje komisję skarg, wniosków i petycji. 

2.  W skład komisji skarg, wniosków i petycji wchodzą radni, w tym przedstawiciele 

wszystkich klubów, z wyjątkiem radnych pełniących funkcje, o których mowa w art. 

14 ust. 1, oraz będących członkami zarządu. 

3.  Zasady i tryb działania komisji skarg, wniosków i petycji określa statut powiatu. 

 

Zgodnie z paragrafem § 33 ust. 4 Statutu Powiatu „W skład Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji wchodzi co najmniej 3 radnych, w tym przedstawiciele wszystkich Klubów 

radnych...” 

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał czy ustalenie ilości członków wymaga uchwały.  
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Radca prawny Magdalena Szablewska-Gmerk poinformowała, ustalenie liczby 

członków zarządu, że nie wymaga uchwały. Odbędzie się to poprzez zapis do 

protokołu. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik zgłosił wniosek o powołanie trzyosobowej komisji.  

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik zgłosił kandydaturę: 

1. Radnego Romualda Solarka, 

2. Radnej Joanny Pawłowskiej.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz zgłosił wniosek o powołanie czteroosobowej komisji.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz w imieniu Klubu PiS zgłosił kandydatury: 

1. Radnego Tomasza Półgrabia, 

2. Radnego Dawida Mazurkiewicza. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski zarządził głosowanie nad wnioskiem 

radnego Dawida Mazurkiewicza. 

 

Rada Powiatu 4 głosami za, 12 przeciw i 1 wstrzymującym się odrzucił wniosek 

radnego Dawida Mazurkiewicza w sprawie czteroosobowego składu komisji. 

  

Radny Dawid Mazurkiewicz wycofał kandydaturę radnego Tomasza Półgrabia. 

 

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski zarządził głosowanie nad zgłoszonymi 

kandydaturami: 

 

Głosowanie nad kandydaturą radnego Romualda Solarka do składu Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.  

 

Za -   15 głosów, 

Przeciw –  0 głosów, 

Wstrzymujących się – 2 głosy.  
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Głosowanie nad kandydaturą radnej Joanny Pawłowskiej do składu Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.  

 

Za -   15 głosów, 

Przeciw –  0 głosów, 

Wstrzymujących się – 2 głosy.  

 

Głosowanie nad kandydaturą radnego Dawida Mazurkiewicza do składu Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.  

 

Za -   16 głosów, 

Przeciw –  0 głosów, 

Wstrzymujących się – 1 głos.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawił projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 17 głosów ”za”)  podjęła Uchwałę Nr II/8/18 w 

sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

 

Punkt 8  

Podjęcie uchwały w sprawie określenia składu liczbowego i powołania Komisji 

Programowo-Budżetowej Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Do składu komisji zgłosili się: 

1/ Tomasz Półgrabia, 

2/ Grzegorz Włodarczyk, 

3/ Hanna Iwaniuk, 

4/ Wojciech Rychlik,  

5/ Zbigniew Piotrowski,  

6/ Marcin Łabędzki, 

7/ Tomasz Ziółkowski, 

8/ Jadwiga Ziółkowska. 
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Przewodniczący rady Piotr Warchlewski zarządził głosowanie na 8 osobowym 

składem komisji. 

 

Rada Powiatu 16 głosami za, przy 1 wstrzymujący się przyjęła 8 – osobowy skład 

komisji.  

 

Przewodniczący komisji przedstawił projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 17 głosów za) podjęła Uchwałę Nr II/9/18 w 

sprawie określenia składu liczbowego i powołania Komisji Programowo-Budżetowej 

Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia składu liczbowego i powołania Komisji  

Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

 

Do składu komisji zgłosili się: 

1/ Hanna Iwaniuk, 

2/ Tomasz Filipowski, 

3 Wojciech Rychlik, 

4/ Stanisław Szuster, 

5/ Marcin Łabędzki, 

6/ Romuald Solarek, 

7/ Krzysztof Nowak. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski zarządził głosowanie na 7 - osobowym 

składem komisji. 

 

Rada Powiatu 16 głosami za, przy 1 wstrzymujący się  przyjęła 7 – osobowy skład 

komisji.  

 

Przewodniczący komisji przedstawił projekt uchwały.  
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Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 17 głosów „za”) podjęła Uchwałę Nr II/10/18 w 

sprawie określenia składu liczbowego i powołania Komisji Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Punkt 10  

Podjęcie uchwały w sprawie określenia składu liczbowego i powołania Komisji 

Ogólnospołecznej Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Do składu Komisji zgłosili się: 

1 p. Dawid Mazurkiewicz, 

2/p. Hanna Iwaniuk, 

3/p. Ewa Mielczarek – Sójka, 

4/p. Wojciech Rychlik, 

5/p. Marcin Łabędzki, 

6/p. Katarzyna Chwiałkowska, 

7/p. Jadwiga Ziółkowska, 

8/p. Piotr Warchlewski. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski zarządził głosowanie na 8 - osobowym 

składem komisji. 

 

Rada Powiatu 16 głosami za (1 osoba nie głosowała) przyjęła 8 – osobowy skład 

komisji.  

 

Przewodniczący komisji przedstawił projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 17 głosów za) podjęła Uchwałę Nr II/11/18 w 

sprawie określenia składu liczbowego i powołania Komisji Ogólnospołecznej Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie delegowania przedstawicieli Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
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Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że przewodniczącym Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku jest starosta zduńskowolski z mocy ustawy. 

Do komisji zgłosił kandydatury: 

1/ p. Piotra Warchlewskiego, 

2/ p. Joanny Pawłowskiej. 

 

Radni wyrazili zgodę.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz w imieniu klubu PiS zgłosił kandydaturę radnego  

Zbigniewa Piotrowskiego. 

 

Radny wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski zarządził głosowanie nad zgłoszonymi 

kandydaturami.  

 

Głosowanie nad kandydaturą radnego Piotra Warchlewskiego do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku 

 

Za -   11 głosów, 

Przeciw –  0 głosów, 

Wstrzymujących się – 5 głosów.  

 

Głosowanie nad kandydaturą radnej Joanny Pawłowskiej do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku 

 

Za -   12 głosów, 

Przeciw –  0 głosów, 

Wstrzymujących się – 4 głosów.  

 

Głosowanie nad kandydaturą radnego Zbigniewa Piotrowskiego do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku 

 

Za -   5 głosów 
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Przeciw – 6 głosów, 

Wstrzymujących się – 5 głosów.  

 

Przewodniczący komisji przedstawił projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu 15 głosów za, przy 1 przeciw podjęła Uchwałę II/12/18 w sprawie 

delegowania przedstawicieli Rady Powiatu Zduńskowolskiego do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Punkt 12 

Przewodniczący komisji przedstawił projekt uchwały.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz złożył wniosek o obniżenie diet o 50 %.  

Przewodniczący 800 zł 

Wiceprzewodniczący 600 zł 

Przewodniczący komisji stałej 600 zł 

Radny nieetatowy członek zarządu 800 zł 

Radny 450 zł. 

 

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał czym się sugerowano przy ustalaniu wysokości 

diet? 

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że nie jest autorem zaproponowanych 

wysokości, są to wysokości ustalone poprzednio. Dieta ma zrekompensować 

utracone zarobki z racji np. wzięcia urlopu bezpłatnego celem przybycia na sesję. 

Zaproponowała podjąć decyzję w głosowaniu.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz w imieniu klubu PiS złożył wniosek o obniżenie diet o 50 

%.  

Przewodniczący 800,00 zł 

Wiceprzewodniczący 600,00 zł 

Przewodniczący komisji stałej 600,00 zł 

Rady nieetatowy członek zarządu 800,00 zł 

Radny 450,00 zł. 
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Wicestarosta Wojciech Rychlik podkreślił, że diety z tytułu pracy w radzie to diety z 

tytułu utraconych dochodów w związku z pracą zawodową.  Radny w dniu sesji czy 

komisji jest zwolniony z obowiązku świadczenia pracy. Powinien pracodawcę o  tym 

poinformować i nie pobierać w tym dniu wynagrodzenia. Dieta ma to 

zrekompensować. Zaproponowane wysokości są zbliżone, a nawet w niektórych 

przypadkach niższe.  

Złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 

 

Rada Powiatu 11 za, 5 przeciw przyjęła wniosek o zamknięcie dyskusji.   

 

Rada Powiatu 3 głosami za, 11 przeciw, 1 wstrzymujący się odrzuciła wniosek Klubu 

PiS o obniżenie diet o 50 %.  

 

Rada Powiatu 12 za, 3 przeciw, 1 wstrzymujący się podjęła Uchwałę II/13/18                        

w sprawie diet radnych powiatu zduńskowolskiego.  

 

Punkt 13 

Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia dla Starosty Zduńskowolskiego.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał czy zaproponowana kwota to kwota 

maksymalna.  

 

Sekretarz Powiatu Anna Szubert poinformowała, że zgodnie z Rozporządzeniem 

Rady Ministrów jest to najwyższa kwota, jest ona na poziomie wynagrodzenia pana 

starosty z poprzedniej kadencji.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał, czy pan starosta poprzedniej kadencji wszystkim 

pracownikom samorządowym również przyznawał najwyższe wynagrodzenie jak 

zaczynali swoją pracę.  

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że były to różne stawki w zależności od 

doświadczenia. 

 



15 

Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że z jego wiedzy, pracownicy nie posiadają tak 

wysokich świadczeń.   

 

Radny Dawid Mazurkiewicz w imieniu klubu PiS złożył wniosek o obniżenie 

wynagrodzenia starosty: 

Wynagrodzenie zasadnicze 4800,00 zł  

Wysługa lat 960,00 zł 

dodatek funkcyjny do kwoty 1500,00 zł,  

dodatek specjalny do kwoty 2340,00 zł, 

łączne wynagrodzenie 9150,00 zł. 

Przyznanie najwyższego wskaźnika sprawi, że nie będzie czym motywować pani 

starosty do pracy. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik Pani Hanna Iwaniuk jest osobą o dużym 

doświadczeniu zawodowym. Jej wiedza jest potwierdzeniem pełnienia funkcji 

wiceprezydenta Miasta Zduńska Wola. Przez cztery lata pełniła funkcję nieetatowego 

członka zarządu.  

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie: 

1/ zamknięcia dyskusji. 

 

Rada Powiatu 11 głosami za, 3 przeciw, 2 wstrzymującymi się zamknął dyskusję.  

 

 2/ wniosek Klubu radnych PiS złożony przez radnego Dawida Mazurkiewicza                         

o zmniejszenie wynagrodzenia starosty jw.  

 

Rada Powiatu 3 głosami za, 11 przeciw, 2 wstrzymującymi się odrzuciła powyższy 

wniosek.  

 

Rada Powiatu 11 głosami za,  3 przeciw,  2 wstrzymującymi się podjęła Uchwałę 

II/14/18 w sprawie wynagrodzenia dla Starosty Zduńskowolskiego.  
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Punkt 14 

Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/91/17 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2018”. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk omówiła projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu 15 głosami za i 1 przeciw podjęła Uchwałę Nr II/15/18 zmieniającą 

UCHWAŁĘ NR XXXVIII/91/17 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2018”. 

 

Punkt 15 

Interpelacje i zapytania Radnych.   

 

Radny Tomasz Półgrabia złożył interpelację: 

1/ usunięcia pnia drzewa znajdującego na się na ul. Łaskiej tuż przy parkingu 

stadionu „Pogoń”.  

2/ usunięcia pnia drzewa znajdujących się na ul. Łaskiej tuż przy posesji nr 54, obok 

wjazdu na parking przy Spółdzielni Mieszkaniowej Lokator.  

3/ usunięcia pozostałości po wyciętym drzewie przy bloku mieszkalnym przy ul. 

Szkolnej 4.  

 

Radny Zbigniew Piotrowski złożył interpelacje w sprawie: 

1. Ile kosztował system rejestracji audiowizualnej i głosownia sesji powiatowych. 

2. Czy starostwo starało się o pozyskanie środków pomocowych na ten cel                          

i ewentualnie ile pozyskało? 

3. W celu przyczynienia się do realizacji działań w celu likwidacji tzw. „smogu”              

,w jaki sposób Starostwo Powiatowe poprzez swoje komórki realizuje zapisy 

dyrektyw unijnych w zakresie efektywnego zużycia energii. 

4. Ze względu na deklaracje programowe obecnych władz powiatowych 

odnoszących się do rozbudowy szpitala, a brak takich w zapisach 

budżetowych na 2019 r. proszę o odpowiedź na pytanie: jakie działania 

podejmuje Powiat Zduńskowolski w zakresie rozbudowy szpitala 

zduńskowolskiego? 

5. Jakie działania przewiduje Powiat Zduńskowolski w zakresie wykorzystania 

odnawialnych źródeł energii.   
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Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał o podłączenie obiektów we Wojsławicach do 

sieci gazowej zaproponowanej przez PSG. Czy odbyły się spotkania i na jakim etapie 

one są. Z tego co mu wiadomo nie było decyzji w tej sprawie. 

Czy zarząd będzie zdawał sprawozdanie z działalności między sesjami.  

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że Zarząd Powiatu złożył wniosek                    

o przyłączenie obiektów Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego 

w Wojsławicach  do  planowanej budowy sieci gazowej. Wniosek jest złożony. Jest 

tam kotłowania ekologiczna z 2007 r. Ciągłość projektu wygasła.  Zarząd patrzy                    

w przyszłość. Sieć gazowa jest jak najbardziej racjonalna. Będzie co prawda 

droższa, obecnie jest tam kotłownia na pelet i zręb, ale kotłowania gazowa jest 

całkowicie bezobsługowa. Obecna wiąże się  to z częściową obsługą (transport 

opału, konserwacja). Mieszkańcy okolicznych miejscowości bez kluczowego odbiorcy  

nie otrzymaliby zgody na taką sieć. Zespół Szkół Rolnicze CKU w Wojsławicach to 

internat, szkoła, warsztaty, znajduje się tam również dom dziecka. Drugim kluczowym 

odbiorcą jest szkoła podstawowa. W porozumieniu z Wójtem Gminy Zduńska Wola,  

mając na uwadze wszystkich mieszkańców, została podjęta decyzja o kotłowni 

gazowej.  

 

Zbigniew Piotrowski czy kotłownia ekologiczna zostanie zamieniona na gazowa, 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że PSG czeka na decyzję, ma nadzieję że 

dojdzie do realizacji tego zadania. Klub PiS będzie się przyglądać jak powiat realizuje 

gazyfikację powiatu zduńskowolskiego.  

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik dwa piece są automatyczne, jeden ręczny. Żywotność 

tej kotłowni to 50 %. Kotłownia gazowa być może z punktu widzenia oceny spalania 

różnie jest oceniana ale patrząc całościowo, będzie to duży pozytyw poprawy 

ekologicznej. Spalanie drewna też nie jest do końca ekologiczne.  

 

Radny Tomasz Półgrabia nawiązał do przetargów na wyłonienie wykonawcy do 

obsługi dróg na terenie powiatu. W przetargach wygrywa cena. Często jest tak, że 

jeden wykonawca przystępuje do kilku przetargów, wygrywa je - natomiast nie 
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zawsze tak jest, że jego zaplecze pozwala na sprawną obsługę wszystkich dróg                    

w powiecie. Zapytał czy przygotowując przetarg można zawrzeć wymóg dotyczący 

sprzętu.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że procedury przetargowe reguluje ustawa        

o zamówieniach publicznych. Jednym z wymagań jest posiadanie odpowiedniego 

sprzętu.   

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik niewątpliwie jest to zawsze dylemat. Prawo zamówień 

publicznych jest konkretne w tym zakresie. W powiecie funkcjonuje Powiatowy 

Zarząd Dróg. Jest trochę sprzętu. Są trzy pługi, trzy piaskarki. Ogranicza to koszty 

zamówień. Póki co nie jest to potencjał, który pozwoliłby na obsługę całego powiatu. 

Jednak ten zapas pozwala na obniżenie kosztów. Przetargi są po to, by mieć firmy                         

z pełnym potencjałem firmowym.  

 

Radca prawny Magdalena Szablewska - Gmerk nawiązała do pytania radnego czy 

można sprawdzić ile ten potencjalny wykonawca ma jednostek. Nie można tego 

sprawdzić ale można zawrzeć informacje jakiego sprzętu oczekujemy. Każda 

jednostka ma swój wymóg a rolą wykonawcy jest sprostać temu wymogowi.  

 

Punkt 16 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

Wniosków i oświadczeń nie było. 

 

Punkt 17 

Sprawy różne. 

 

Radna Joanna Pawłowska zaprosiła na pikietę ”Dla klimatu”  - na sobotę na godz. 

11.55 - zbiórka pod Ratuszem.  

 

Punkt 18 

Zakończenie posiedzenia II sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Piotr Warchlewski zakończył posiedzenie II sesji VI 

kadencji.  

Przewodniczący 

Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

                           

                                                                                          Piotr Warchlewski  

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu.  

 


